

6D4N 大阪/神戸/京都 OSAKA/KOBE/KYOTO





SCHEDULE:

D1

DEPARTURE > OSAKA

(MOB)

D2

ARRIVAL OSAKA/KYOTO /OSAKA (-/L/D)

- ☑ Nagaoka Tenman-gū Shrine
- ☑ Fushimi Inari-Taisha
- ☑ Suntory Beer Factory (Free Beer Tasting)

D3

OSAKA/KOBE/ OSAKA

(B/L/D)

- ☑ Arima Onsen
- ☑ Kobe Harborland
- ☑ Kobe Kitano Museum

D4

OSAKA

(B)

☑ Free & Easy

D5

OSAKA

(B)

- ☑ Shinsaibashi Shopping Arcade
- ☑ Dotonbori
- ☑ American Village
- ☑ Rinku Town Outlet

D6

OSAKA → Departure

(B/MOB)



Special Cuisine:

☑ BBQ Buffet

- ☑ Fried Pork Steak Set
- ☑ Japanese Set

TOURIST ATTRACTIONS:

KYOTO

- Nagaoka Tenman-gū Shrine There are about 12,000 Tenjin (shrine) in Japan. Especially this Tenjin is located on the western edge of Kyoto, which originally belonged to Sugawara Michizane and was the last place to stay in Kyoto when he was betrayed politically and exiled. The quaint forest surrounding this shrine is calm and peaceful to wander through all year round.
- ◆ **Fushimi Inari-Taisha** The shrine sits at the base of a mountain also named Inari which is 233 metres above sea level. Early Japan, Inari was seen as the patron of business, and merchants and manufacturers have traditionally worshipped Inari. Each of the torii at Fushimi Inari Taisha is donated by a Japanese business. First and foremost, though, Inari is the god of rice.
- ◆ Suntory Beer Factory (Free Beer Tasting) Breweries offer factory tours, where you can see the process of beer production and also taste freshly produced beer. Gift shops offer products not found anywhere else, confectionaries made from beer, and so on.

KOBE

- Arima Onsen It was built in the 8th century by the Buddhist monks built by the sanatorium. It is one of Japan's three famous springs (Lower Lu Hot Springs and Kusatsu Hot Springs), which is located in the northern part of Kobe City, Hyogo. There is a horse hot spring water quality rich mineral, spring water containing about 2 times the concentration of sea salt, divided into spring like rust red "golden spring" and colorless transparent carbon spring "silver spring".
- Kobe Harborland a premier commercial and sightseeing destination on the site of the former Japan National Railways Minatogawa Cargo Station.
- ◆ Kobe Kitano Museum was established as a place where foreigners could live and trade, the beautiful, well-designed streets look just like something from a story book.

OSAKA

- Shinsaibashi Shopping Arcade A largest shopping area covered shopping street, liveliest and it lines with an interesting shop. There are a lot of boutiques and specialty stores, including Japanese cuisine, and can enjoy the different flavors of various countries in the world.
- American Village Created by a group of young people who like American culture, mainly Western-style pop culture shops. There shop full of personality, goods eclectic.



Hotel 4 Nights:

☑ Kansai Sunplus Hotel or similar class x 4 Nights



精简行程:

启程 → 大阪

(机上用餐)

(-/午/晚餐)

抵达 大阪/京都/大阪

- ☑ 长冈天满宫
- ☑ 伏见稻荷神社
- ☑ 三得利啤酒厂(含一杯啤酒)

大阪/神户/大阪 (早/午/晚餐)

- ☑ 有马温泉 (金汤足浴)
- ☑ 神户渔人码头
- ☑ 神户异人馆

大阪 第四天

(早餐)

☑ 自由活动

大阪 第五天

(早餐)

- ☑ 心斋桥商店街
- ☑ 道顿崛
- ☑ 美国村购物区
- ☑ Rinku town outlet

大阪 👉 回程

(早餐/机场用餐)



风味餐:

- ☑ 烧肉任食
- ☑ 炸猪扒定食
- ☑ 日式定食

观光景点:

- 长冈天满宫 长冈天满宫是平安时代建造的历史名胜。在太宰府任职的菅原道 真被贬谪的时候,对这片与自己因缘颇深的土地恋恋不舍,留下了"吾之魂留 于斯"的慨叹。长冈天满宫便是为了祭祀他所雕刻的木像而生。 这里有万不能 错过的绝美景色。
- ◆ **伏见稻荷神社 -** 伏见稻荷大社每年都有大量的香客前来神社祭拜求取农作丰收 ,生意兴隆,交通安全。另外起源于江户时代的习俗,前来此地许愿的人们往 往会捐款在神社境内竖立一座鸟居来表达对神明的敬意,使其神社的范围内竖 有数量惊人的大小鸟居,而以「千本鸟居」之名闻名日本全国乃至于海外。
- ◆ 三得利啤酒厂 (含一杯啤酒) 能够在这里参观学习啤酒的酿制过程。无论是喜 欢啤酒的大人,还是不会喝酒的小孩都能享受酿酒的乐趣。会有专门员工负责 指引与解说,请愉快地学习酿酒吧。参观以后还能喝到三得利的代表商品啤酒 ,超级开心。还能在工厂内的商店里买到限定的商品。

- 有马温泉 (金汤足浴) 是日本关西地区最古老的温泉。位于兵库县神户市北区 有马町,历史悠久,素有「神户之腹地」之称是日本三大名泉(下吕温泉、草 津温泉)之一。有马温泉的水质富涵矿物质,泉水中含有约为海水2倍浓度的铁 盐泉,分为泉色似铁锈红的"金泉"和无色透明炭酸泉的"银泉"。
- 神戶渔人码头 设有大型商场及游乐场。瞩目的是一座亮著灿烂灯饰的摩天轮 ,让您完全投入浪漫情怀。
- ◆ **异人馆 -** 是明治开港后,移住到神户的外国人因怀念祖国家乡,把房屋盖在了 海边的高台上,隔海相望。久而久之这里就形成了颇具西洋风格的建筑群,其 中三角屋顶上的风见鸡是其特徽的[风见鸡馆]乃最有代表性建筑。

- **心斋桥商店街** 大阪最大的购物区,也是日本最长的天缝式购物街,集中了许 多精品屋和专卖店还有很多饮食店。
- **美国村购物区 -** 是由一群喜欢美式文化的年轻人创造出来的,以西式的流行文 化店铺为主。如果是周末到访,还可以在跳蚤市场淘货碰运气、观赏精彩表演 。购物血拼之后,还可步行前往道顿堀尽情品尝大阪特色小吃。



酒店住宿4晚:

☑ 关西Sunplus酒店或同级 x 4晚



旅游资讯

日本 JAPAN

货币 Currency	IA DANIECE VENI IDV	信用卡 Credit Card	
6	JAPANESE YEN - JPY 日元 - JPY		*许多信用卡在日本都能通行 *Credit cards are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate	JPY 100 = MYR 3.70 100 日元 = 3.70 马币	拨号代码 Dial Code	JAPAN 日本: +81
电压 Voltage	Voltage - 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket	2 flat paralles pin *Please bring a universal electric plug adapter 两扁头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check-in 1 luggage of not more than 20kg & a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summe 6月 – 8月 Mar to May Jun to A 20℃ - 6℃ 28℃ - 1	aug	Autumn 秋季
飞机型号 Aircraft Type	а <u>В</u>		
~	A330		
Departure Date: 出发日期:	F 例	light: t班行程:	
Tour Fare: 团费:	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:	Travel Insurance: 旅行保险:		
		OTAL: 总数:	
	GD Partner:		